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Protokół numer 5/2024  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji  

w dniu 17 września 2024 roku.  
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 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka otworzyła 5 posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji i powitała panią Weronikę Papiesz i panią 

Aleksandrę Widuch oraz radnych biorących udział w posiedzeniu. Następnie 

oznajmiła, że jest quorum i obrady są prawomocne – obecnych 10 członków Komisji. 

Poinformowała, że Komisja ma charakter wyjazdowy i odbywa się na terenie 

Zagrody i Gospodarstwa Edukacyjnego „Niezłe Ziółka„  w Mikołowie.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka przedstawiła porządek obrad. 

Następnie poprosiła o zmianę porządku i przesunięcie punktu 4 do punktu 3 tak by w 

pierwszej kolejności został przyjęty protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 
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W związku z niezgłoszeniem dodatkowych uwag  poprosiła o przyjęcie zmienionego 

porządku obrad Komisji.  

Porządek został przyjęty jednogłośnie 10 głosami za.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Przewodnicząca Komisji Mirosława poinformowała, że kolejnym punktem 

porządku posiedzenia jest przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

W związku z niezgłoszeniem uwag przystąpiono do głosowania.  

Protokół nr 4/2024 został przyjęty jednogłośnie, 10 głosami za.   

4. Wizyta w Zagrodzie i Gospodarstwie Edukacyjnym „Niezłe 

Ziółka” w Mikołowie.  

Przewodnicząca Komisji przeszła do kolejnego punktu porządku posiedzenia. 

Powitała Panią Prezes Weronikę Papiesz oraz poprosiła o przedstawienie informacji  

czym się zajmuje Zagroda, a czym Gospodarstwo, jakie pełnią funkcje i w jaki 

sposób promują Powiat. 

Pani Weronika Papiesz poinformowała, że Gospodarstwo Edukacyjne „Niezłe 

Ziółka” działa od 2016 r. i odkąd powstało od razu przystąpiło do Szlaku 

Gospodarstw Edukacyjnych województwa śląskiego, działają również w ramach 

stowarzyszenia, a w Mikołowie jako przedsiębiorca. W okresie szkolnym Zagrodę 

odwiedzają wycieczki z przedszkoli i szkół, organizowane są urodziny, a w okresie 

letnim półkolonie na terenie Zagrody oraz kolonie wyjazdowe. Pani Weronika 

Papiesz zwróciła się również do obecnych radnych o wsparcie promocji Zagrody i 

Gospodarstwa wśród lokalnych szkół i przedszkoli. Współpracują również z policją, 

która prowadzi różnego rodzaju akcje promocyjne między innymi akcję „ Nie krzywdź 

” oraz „Bezpieczeństwo podczas wakacji”  są też prowadzone prelekcje. 

Radny Michał Piwoński zapytał czy oferta zajęć dostępnych w Gospodarstwie jest 

przekazywana szkołom na bieżąco, ponieważ nie wszystkie tego typu informacje 

docierają do nauczycieli. Zapytał także czy można wybierać tematy zajęć i 

poszczególne warsztaty.  
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Pani Weronika Papiesz poinformowała, że oferta jest przekazywana do szkół i 

zadeklarowała pracę nad poprawą komunikacji tak by oferty trafiały bezpośrednio do 

nauczyli. Jeżeli chodzi o wybór zajęć to warsztaty i tematy można sobie dowolnie 

wybierać, a w najbliższym czasie zostanie również otwarta kuźnia, w której również 

prowadzone będą zajęcia. 

Pani Przewodnicząca poinformowała , że w Gospodarstwo odbywają się również 

praktyki zawodowe uczniów ze szkoły ponadpodstawowej w Ornontowicach. 

Pani Weronika Papiesz  pochwaliła się, że Gospodarstwo Edukacyjne zdobyło 

nagrodę ogólnopolską za działania edukacyjne ponieważ kadra „Niezłych Ziółek” 

składa się z pedagogów i biologów. Starają się aby prowadzone programy były na 

najwyższym poziomie. Często szkolą innych nauczycieli z innych gospodarstw jak 

stworzyć oferty i przygotować w odpowiedni sposób warsztaty. 

Radny Michał Piwoński  zapytał o tematy zajęć historycznych prowadzonych w 

ramach warsztatów oraz jak wygląda odpłatność i czas trwania zajęć.  

Pani Weronika Papiesz poinformowała, że wśród tematów historycznych są m.in. 

opowiadania o starych zawodach wykonywanych w przeszłości. Jeśli chodzi o 

odpłatność to w okresie jesiennym jest to kwota 45 zł. od osoby, a czas trwania zajęć 

to 1,5 godz. 

Radna Marta Syryjczyk  zapytała o liczebność grup i czy są jakieś ograniczenia 

liczbowe. 

Pani Weronika Papiesz poinformowała, że  można przyjąć 2 grupy po 25 osób i 

warsztaty są prowadzone jednocześnie , ale w różnych miejscach Zagrody  

Przewodnicząca Komisji zapytała o aspekt kulturalny.  

Pani Weronika Papiesz poinformowała, że  na chwilę obecną starają się o 

utworzenie warsztatów muzycznych – nauki gry na ukulele i są w trakcie tworzenia 

grupy. 

Radny Michał Piwoński  zapytał o nagłośnienie.  

Pani Weronika Papiesz poinformowała, że obecnie są zainstalowane głośniki, ale 

mają na uwadze poprawę jakości nagłośnienia w przyszłości.  
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Pani Weronika Papiesz  zaprosiła wszystkich zebranych członków komisji na 

obejrzenie ogrodu i gospodarstwa   

Pani Aleksandra Widuch  dodała również, że oprócz działań jako fundacja zbierają 

różne informacje od kadry pedagogicznej np. z Łazisk Górnych gdzie wspólnie wraz 

z Centrum Usług Społecznych  prowadzą duży projekt. Nauczyciele i dyrektorzy 

szkół zainteresowani są organizacją na terenie Zagrody zajęć motywujących dla 

swojej kadry oraz szkoleń dla koordynatorów wolontariatu Co tydzień w piątek 

odbywają się również zajęcia dla kobiet. 

Pani Weronika Papiesz  poprosiła o wsparcie w poszukiwaniu dużej działki przy 

terenie leśnym na otwarcie drugiego punktu pod nazwą „Leśne Ziółka”, w którym 

planowane jest otwarcie stadniny konnej oraz prowadzenia zajęć z hipoterapii  

Przewodnicząca Komisji podziękowała za przedstawione informacje i możliwość 

zorganizowania posiedzenia Komisji na terenie Zagrody i Gospodarstwa „Niezłe 

Ziółka”. 

5. Sprawy organizacyjne, wolne głosy i wnioski.  

Przewodnicząca Komisji  poinformowała, że wnioski Komisji  i odpowiedzi 

Zarządu są umieszczone na stronie esesji oraz odczytała odpowiedź dotyczącą 

wniosku złożonego przez Komisję do Zarządu Powiatu o wznowienie prac nad 

stworzeniem Marki Powiatu Mikołowskiego. Poinformowała również o zbliżającej 

się wizycie Komitetu Partnerskiego z Neuss  oraz otrzymaniu zaproszenia na 

Konferencję pt. „Współpraca szkoły, uczelni i przedsiębiorstwa kluczem do sukcesu 

ucznia w szkole technicznej”, która odbędzie się 03.10.2024 r. od godz. 12.00-

15.00 z okazji 100-lecia Szkoły Szkolnictwa Zawodowego Zespołu Szkół 

Technicznych w Mikołowie.    

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka poinformowała, że kolejne 

posiedzenie Komisji odbędzie się 22 października i odbędzie się na terenie 

Starostwa Powiatowego w Mikołowie.  
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6. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka podziękowała wszystkim obecnym 

za udział w posiedzeniu Komisji i zamknęła 5 posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Promocji Rady Powiatu Mikołowskiego VII kadencji.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Patrycja Jurecka  

  

Przewodnicząca Komisji  

Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji  

  

Mirosława Lewicka  


